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Abstract (en)
[origin: WO2019145079A1] The invention relates to a method and a regulating device for regulating a rolling process, wherein a rolling material
(3) is rolled in a rolling gap (9) between two working rollers (7) of a rolling stand (1). According to the invention, an advancement target value (fs)
for an advancement (f) of the rolling material (3) is specified, and an advancement actual value (fM) of the advancement (f) of the rolling material
(3) is ascertained. The advancement (f) of the rolling material (3) is regulated to the advancement target value (fs) in that a lubricant rate (uR)
of a lubricant is applied to the rolling material (3) and/or at least one working roller (7) depending on the advancement actual value (fM) and the
advancement target value (fs).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Regelvorrichtung zum Regeln eines Walzprozesses, bei dem ein Walzgut (3) in einem Walzspalt (9)
zwischen zwei Arbeitswalzen (7) eines Walzgerüstes (1) gewalzt wird. Erfindungsgemäß werden ein Voreilungssollwert (f) für eine Voreilung (f)
des Walzgutes (3) vorgegeben und ein Voreilungsistwert (f) der Voreilung (f) des Walzgutes (3) ermittelt. Die Voreilung (f) des Walzgutes (3) wird
auf den Voreilungssollwert (f) geregelt, indem eine Schmiermittelrate (u) eines Schmiermittels auf das Walzgut (3) oder/und auf wenigstens eine
Arbeitswalze (7) in Abhängigkeit von dem Voreilungsistwert (f) und dem Voreilungssollwert (f) aufgebracht wird.
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